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To: Polgármester <polRarmester(5>budavar.hu>
Cc: Jegyző <iegyzo(S)budavar.hu>: Csobánczy Gábor <csobanczv.Eabor(5>budavar.hu>: Molnárka Gábor 
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<remenyik.ildiko(5)budavar.hu>: Kovács László <kovacs.laszlo(a>budavar.hu>; Kun János <kun.ianos(5>budavar.hu>; 
Zsitnvák János <zsitnvak.ianos(5>budavar.hu>: Fazekas Csilla <fazekas.csilla(5)budavar.hu>: Marschall Máté 
<marschall.matei5>budavar.hu>; Patthy Szabolcs <patthv.szabolcs(5>budavar.hu>; Gulyás Gergely 
<gulvas.gergelv(S)budavar.hu>: Dr. Sándor Péterné <sandor.peterne(S>budavar.hu>: Tímár Gyula 
<timar.gyula(Sibudavar.hu>
Subject: Interpelláció a képviselő-testület 2023.06.22-i ülésre

Interpelláció

címzett:
V. Naszályt Márta 
polgármester asszony részére

benyújtó:
Varga Dániel 
önkormányzati képviselő

tárgy: Turistabuszok illegális behajtása

Tisztelt Polgármester Asszony!

A kerületi jobboldal képviselőknek szívügye a kerületet terhelő turistabusztömeg mérséklése. Éppen ezért 
kötöttük szigorú szabályokhoz a Budai Vár védett övezetébe busszal történő behajtás engedélyezését. A 
kerületi parkolási rendeletben foglaltak érvényrejuttatása és betartatása a Közterület Felügyeleti Iroda 
feladata. A Városfejlesztési, Innovációs és Környezetvédelmi Bizottság rendeszeresen kéri a Polgármesteri 
Hivatalt, hogy számoljon be hány alkalommal intézkedtek szabálytalanul behajtó buszokkal szemben, 
ezeknek a beszámolóknak azonban a Hivatal nem tesz eleget Czukkemé Dr. Pintér Erzsébet jegyző asszony 
hivatalba lépése óta. Mindeközben szankciók hiányában egyes szolgáltatók úgy gondolják, hogy engedély 
nélkül is behajthatnak a védett övezetbe. A probléma megoldása érdekében tovább szigorítottuk közösségi 
együttélési rendeletünket és lehetővé tettük, hogy a helyszíni bírság mellett, a buszok üzembentartóit is 
lehessen bírságolni a behajtások után.

Mivel a Hivatal törvénytelen módon nem szolgáltat adatot a buszokkal kapcsolatban, a Budavári Kapu Kft. 
ügyvezetőjétől kértem tájékoztatást, arról, hogy az új közösségi rendelet hatálybalépése óta naponta hány 
autóbusz hajtott be engedély nélkül. Ügyvezető úr tájékoztatása alapján 2023. május 21. és 2023.06.18. 
tehát múlt vasárnapig 1169 alkalommal hajtott be engedély nélkül busz a Budai vár védett övezetébe. Ez 
napi bontásban az alábbiak szerint alakult:
05.21: 38 db 
05.22: 43 db 
05.23: 51 db 
05.24: 31 db 
05.25: 48 db 
05.26: 35 db 
05.27: 28 db

i



05.28: 34 db 
05.29: 15 db 
05.30: 46 db 
05.31: 42 db 
06.01:41 db 
06.02: 48 db 
06.03: 63 db 
06.04: 39 db 
06.05: 33 db 
06.06: 42 db 
06.07: 47 db 
06.08: 50 db 
06.09: 66 db 
06.10: 31 db 
06.11:41 db 
06.12: 23 db 
06.13: 29 db 
06.14: 29 db 
06.15: 44 db 
06.16: 43 db 
06.17: 49 db 
06.18: 40 db

Tudomásom szerint a Budavári Kapu kft. minden esetben előkészíti az ügyeket a feljelentéshez. Arról 
azonban mai napig nincs tudomásunk, hogy a Polgármesteri Hivatal, azon belül a Közterület Felügyeleti 
Iroda, mit kezdett ezekkel az illegálisan behajtó buszosokkal, az Ön eddigi hozzáállása alapján erős a 
gyanúm, hogy nem sok mindent.

Ezek alapján kérdezem polgármester asszonyt, hogy az 1169 alkalommal illegálisan behajtó autóbuszok 
üzembentartóival szemben történt e intézkedés? Miért bojkottálja Ön és jegyzője a szabálytalan buszosokkal 
szembeni határozott fellépést? Miért tagadja meg a szakbizottság állandó tájékoztatását az Ön jegyzője? 
Végezetül pedig miért érdekeltek a kerületi buszkáosz fenntartásában?

Várom érdemi válaszát!

Varga Dániel 
önkormányzati képviselő
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